

LANDSSTYREMØTE

24 – 25 juni 2025

Møte nr 3 2025

**TIL STEDE:** Eli Eiklid, Marie Brattbakk, Hanne Sandal Stakseng, Remi Opsett, Elisabeth Gjevang, Jostein Kvalen, Mats Antonsen, Ingeborg Dahl-Hilstad

**FORFALL:**

**SAK 14-3-25 Gjennomgang av protokoll**

Vedtak:  
Informasjonssak

**SAK 15-3-25 Medlemstallsutvikling**

**SAK 16-3-25 Budsjett og regnskap**

Vedtak:  
Landsstyret har gått gjennom regnskap og budsjett for 2026 og 2027 og klargjort dette for landsmøtepapirene.

**SAK 17-3-25 Sekretariatets time**

Informasjonsutveksling og samjobbing.

Vedtak:  
Samarbeidssak spesielt mot landsmøtet

**SAK 18-3-25 Sak fra Harstad lokallag**

Vi har et ønske om at det skal bli lettere å kunne finne informasjon om forbundet og om hva vi står for. Det er mange som tror at vi er et forsikringsselskap eller lignende og sier at de skulle ønske at de viste om oss når dem får informasjon om hvem vi er. Det er mange som ikke vet at vi f.eks. jobber med trafikkskade.

Vi ønsker at det blir lettere for alle og finne informasjon om hvilke skader, ulykke m.m. personer kan forvente at forbundet har kompetanse innen. Men også at trafikkskade kommer mere frem.

Hjemmesiden vår: For mange er den nåværende siden vanskelig å navigere. Her skulle det ha vært egne faner på hovedsiden om hva vi jobber med. Da ville det blitt enklere for at personer som er inne og ser på hjemmesiden vår å finne den informasjonen dem er ute etter.

MA MB J E.E EG KS R-O

Vedtak:

Landsstyret setter pris på innspillet vedrørende synlighet, og er glade for å informere om at vi allerede ser på grep vi kan gjøre for å øke synligheten digitalt og oppdatere hjemmesiden. Styret deler selvsagt engasjementet for trafikkskade, men kan ikke fremheve denne type skade framfor andre skader.

#### SAK 18-3-25 Sak fra Midt- og Nord-Hedmark lokallag

En bør kunne ta ut 1-2% av avkastningen fra fondet til Personskadeforbundet, for å bruke på aktiviteter og rekruttering til lokallagene, slik at vi har en pott å søke midler fra, til aktiviteter og reklameartikler.

Vi forventer at Landsstyret legger fram budsjett på Landsmøte eller på ledersamling

Vedtak:

Landsstyret ser viktigheten av innsatsen som legges ned lokalt, og vil på landsmøte legge fram et budsjett som hensyntar utfordringene over.

#### SAK 19-3-25 Innmelding i Virke

Generalsekretær foreslår å melde inn organisasjonen i arbeidsgiverorganisasjonen Virke for å ha mer kompetanse i arbeidslivssaker.

Vedtak: Landsstyret ser viktigheten av økt kompetanse og melder organisasjonen inn i Virke.

#### SAK 20-3-25 Innkalling landsmøtet 2025

Landsmøtet 2025 finner sted 12 – 14 september og blir avholdt på Thon Hotell Arena på Lillestrøm.

Vedtak:

I henhold til vedtektenes § 5.3 skal innkalling til landsmøtet sendes lagene i brev form en måned før møtet finner sted. Lenke til påmelding sendes ut umiddelbart med påfølgende sms.

#### SAK 21-3-25 Sak fra markedsutvalget

Markedsutvalget ønsker en tydeliggjøring av hvor de forskjellige utgiftene i prosjekter skal føres for bedre oversikt og mer forutsigbarhet i de enkelte prosjektene.

Vedtak:

Landsstyret er enig i problemstillingen og setter opp et dokument som bedre forklarer fordelingen.

#### SAK 22-3-25 Sak fra ambassadørutvalget

Det ble i første omgang tegnet en kontrakt på ett år med de nåværende ambassadørene, landsstyret må ta stilling til om denne skal forlenges.

Utvalget ønsker å gi ambassadørene kursing for selv å kunne produsere innhold om livet sitt.

Vedtak:

Landsstyret ser at ambassadørene har gjort en god jobb for forbundet, og gir utvalget fullmakt til å forlenge kontrakten med nåværende ambassadører.

Det er verdi i å gi noe tilbake til ambassadørene som bruker tid på å jobbe for forbundet, og landsstyret ser dette som et godt verktøy for å øke synlighet og aktivitet.

#### SAK 23-3-25 Sak fra Vest-Agder lokallag

Vest-Agder lokallag stiller spørsmål ved om Leve med i sin nåværende form er i tråd med medlemmenes interesser og organisasjonens mål

De spør også om redaksjonelt innhold og prioriteringer er i tråd med våre interesser. De ønsker flere utgaver i året slik at bladet er mer aktuelt og kan brukes til både invitasjoner og små referater fra medlemsaktiviteter.

Vedtak:

Det ble gjennomført en leserundersøkelse i januar der de som besvarte undersøkelsen ga uttrykk for at de er fornøyde med bladets utforming og innhold. Det må allikevel bemerkes at de som besvarte undersøkelsen er de som allerede er digitalt kompetente.

Personskadeforbundet har en medlemsmasse som ikke alltid er komfortabel med å bruke skjerm og vi har en utfordring i hvordan knytte de opp mot organisasjonen når bladet har sin nåværende form og ikke lenger har lokalt innhold. Landsstyret har per nå ingen løsning på dette, men foreslår at det skrives en artikkel som utdyper hvordan Personskadeforbundet jobber også lokalt.

Landsstyret forslår at vi først i september sender et «oppstartsnyhetsbrev» til alle styremedlemmer der det informeres om tilgjengelig malverk, utsendelse av medlemsblad til helseinstitusjoner og hva som ligger til grunn i kommunikasjonsplanen og de forskjellige flatene Personskadeforbundet kommuniserer på.

#### SAK 24-3-25 Utvalgene informerer

Ungdomsutvalget

Gjennomførte ungdomskonferanse med 24 deltagere. Konferansen ble avholdt i Kristiansand, og det var gode tilbakemeldinger umiddelbart etter konferansen i forhold til at ungdommene var motivert til aktivitet i etterkant. Deltagerne var en blanding mellom nye og erfarne med overvekt av nye deltagere. Utvalget oppfordret deltagerne til videre aktivitet i eget lag. Det var en god kombinasjon av sosialt og faglig innhold.

Markedsutvalget viser til sak over.

Økonomiutvalget viser til sak over.

MA NB K E.E E.G HS R-C

Brukermedvirkningsutvalget har hatt et møte og deltatt i møte med ett forskningsprosjekt. Det må jobbes mer med involvering av brukermedvirkningsutvalget i forbundets arbeid for å bedre dra nytte av kompetansen.

Likepersonutvalget har ikke hatt møte, men skal ha webinar til høsten og må legge møte i forhold til dette. Det er aktivitet på likepersontelefonen som viser at det er behov for oss. Utvalget ønsker å sette opp et enkelt skjema for å sende ut til alle som betjener likepersontelefonen for å få en oversikt over antall innringere.

Kognitivt utvalg har planlagt webinarer til høsten. Det jobbes med foredragsholdere.

Familieutvalget skal på familieleir til Bulgaria i august, deltagerne er informert og utvalget har hatt teamsmøte med deltagerne for å bli litt kjent og informere. Det er ønskelig med et møte til før avreise.

Foreldreutvalget jobber opp mot en samling, det jobbes med foredragsholdere og utvalget ønsker innspill på hvem som kan brukes til dette.

Mats Antonsen  
Maie Brattbakk  
Josthval  
Eli Ellid  
Elisabeth Gvang  
Hanne Stakseng  
R. OPSETT